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Z A P I S N I K 
sa 19. redovne sjednice Općinskog vijeća Maglaj 

održane dana 28.07.2022. godine u 8:00 sati u  Sali Općinskog vijeća 
JU Dom kulture «Edhem Mulabdić» Maglaj 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro jutro, sve vas srdačno pozdravljam. Prije nego 
otvorimo sjednicu Općinskog vijeća zamolila bih predsjednike Klubova na kratku sjednicu 
Kolegija i šeficu službe, Eldina molim vas da nam se i vi pridružite naravno i načelnik ako je tu.  
Da vam se zahvalim za strpljenje što ste dozvolili da se evo okonča ovaj razgovor koji smo obavili 
prije same sjednice. Na osnovu člana 59. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj, zaključaka 
Kolegija od  30.09.2022.godine, te Programa rada Općinskog vijeća za 2022. godinu, otvaram 
19.redovnu sjednicu Općinskog vijeća. 
Na današnju sjednicu pozvani su vijećnici iz parlamentarnih političkih stranaka: SDP, SDA,   
DF, HDZ BIH i samostalni vijećnici Elvir Vehabović i Mustafa Bešić i koristim ovu priliku da vas 
upoznam da od današnje sjednice gospođa Aida Bašić nastupa u svojstvu vijećnice NES-a. 
Poziv za sjednicu  dostavljeni su OSCE terenskom uredu u Travnik, i sredstvima informisanja koji 
prate rad današnje sjednice Općinskog vijeća. 
Pozvan je Načelnik općine, rukovodioci općinskih Službi, Općinska pravobraniteljica, kao i 
predstavnici čiji materijali će biti razmatrani na današnjoj sjednici Općinskog vijeća. 
Na sjednicu su pozvani i  zastupnik u Domu naroda gospodin Jasminko Kapić, te zastupnica u 
Skupštini ZDK gospođa Emira Drnda-Čičeklić. 
 
Sve vas srdačno pozdravljam i pozivam da svako na sebi svojstven način, odamo dužnu počast 
onima koji su svoje živote ugradili u zemlju, domovinu nam Bosnu i Hercegovinu i svim žrtvama 
rata. Molim predstavnika službe Općinskog načelnika i Općinskog vijeća da prozivkom vijećnika 
utvrdimo broj prisutnih vijećnika na 19. redovnoj sjednici. Današnjoj sjednici ne prisustvuje 
vijećnik SDA, gospodin Maid Suljaković. Dakle na sjednici su prisutna 24 vijećnika. Konstatujem 
da Općinsko vijeće može punovažno raditi i odlučivati i donositi odluke, zaključke i rješenja čime 
se ispoštovan član 88. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj. Na današnjoj sjednici izvršit 
ćemo i verifikaciju zapisnika sa predhodne sjednice, 18 sjednice Općinskog vijeća. Ima li 
primjedbi na zapisnik. Nema zapisnik sa predhodne sjednice stavljam na verifikaciju. Ko je za ? 
Protiv? Uzdržan?  
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero 
Mamić(HDZ BiH),Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA), Hajrudin Fermić(DF), 
Glasalo protiv; nema. 
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Uzdržanih, nema. 
Konstatujem da smo jednoglasno verficirali zapisnik sa predhodne sjednice. Otvaram raspravu po 
pitanju Dnevnog reda, uz napomenu da je prije početka sjednice održana kratka sjednica Kolegija, 
gdje je gospođa Eldina  prisustvovala sjednici Kolegija i zamolila proširenje Dnevnog reda za 
današnju sjednicu. Prijedlog Kolegija je da se tačka uvrsti pod rednim brojem 1. i da o njoj 
raspravljamo na samom početku sjednice. Eldina hoćete vi iznijeti sada. Ne ne ovo zašto 
proširujemo tačku Dnevnog reda.  
Eldina Mehinagić,  ja vas sve selamim i pozdravljam. Ispred Službe za opću upravu i društvene 
djelatnosti , boračko invalidsku i socijalnu zaštitu mi smo zatražili proširenje sjednice, ustvari 
dodavanje tačke Dnevnog reda. Donošenje  Zaključka o provođenju procedure Izbora za Vijeće 
MZ Kosova. Razlog zbog čega smo mi ovo zatražili jeste kao što vam je poznato da smo mi imali 
obaveze da završimo izbor i imenovanje rukovodstva u svim MZ-a. Došlo je do određene 
neusklađenosti a samim tim došla je i vijećnićka inicijativa, odnosno sa potpisima od 180 građana 
koji su podnijeli inicijativu da se ponovi izbor i imenovanje rukovodstva u MZ-a. Obzirom da je 
svaka inicijativa bilo o čemu da se radi, aposlutno je nebitno koja je aktivnost. Kada dođe od 10   
potpisanih građana, ta aktivnost se mora da provede. Obzirom da je se desilo da je 180, odnosno 
10 % građana MZ Kosova podnijelo zahtjev za da tako kažem, izborom i imenovanje rukovodstva 
u MZ Kosova, služba ima obavezu da upozna Općinsko vijeće i da zatraži da se donese zaključak 
da se ponovi izbor rukovodstva u MZ Kosova, izvinjavam se. Ja mogu ovdje ostati pa sve što bude 
dodatno trebalo da kažem a ja sam i ponijela vijećničku inicijativu, odnosno potpisane spiskove 
građana. Tako da eto i to imam tu, pa ukoliko bude bilo potrebno ja sam tu. 
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro sad je samo obrazloženje vezano za proširenje 
Dnevnog reda. u okviru diskusije ukoliko se usvoji ta tačka Dnevnog reda da možemo otvoriti 
raspravu. Evo dakle prijedlog službe jeste da se uvrsti tačka Dnevnog reda, Donošenje  Zaključka 
o provođenju procedure Izbora za Vijeće MZ Kosova. Materijale ukoliko se vijeće tako očita, 
materijale je šefica službe pripremila za vijećnike. Tako da ćete ih imati pred sobom nakon 
usvajanja Dnevnog reda. Dakle to je jedan jedini prijedlog za proširenje za današnju sjednicu, 
ostalo kako slijedi uz napomenu i dalje da to predlažemo kao Kolegij da to bude prva tačka 
Dnevnog reda na diskusiji. Ima li još sugestija. Nema. Evo nakon ovoga što je iznijela šefica 
službe dakle ovaj prijedlog stavljam na glasanje. Ko je za proširenje Dnevnog reda za 19. redovnu 
sjednicu Općinskog vijeća. Protiv ?  Uzdržan ?  
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero 
Mamić(HDZ BiH),Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA) 
Glasalo protiv;nema. 
Uzdržanih, Hajrudin Fermić(DF). 
Konstatujem da smo sa 23 glasa proširili Dnevni red za današnju sjednicu, te ću ga pročitati i u 
cijelosti. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Donošenje  Zaključka o provođenju procedure Izbora za Vijeće MZ Kosova. 
2. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Maglaj za 2022.godinu; 
3. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Centar 

Maglaj“- sjeverni dio po zahtjevu Bajrić Ragiba; 
4. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Liješnica“- 

Plan poslovno radne zone po zahtjevu Ahmetlić Hajrudina; 
5. Prijedlog Odluke o pristupanju djelimične izmjene Regulacionog plana Bijela Ploča 

po zahtjevu Ćatić Husejina; 



3 
 

6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi; 
7. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izmjeni dosadašnjih i utvrđivanju novih 

naziva ulica u gradskom području Maglaja; 
8. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist Dubravica (Rifet) Fikreta 

iz Čoba; 
9. a) Informacija o gazdovanju šumama na području općine Maglaj u 2020. i 

2021.godini; 
b)Informacija o gospodarenju šumama na području Zeničko-dobojskog kantona u 
2021.godini i planovi gospodarenja za 2022.godinu; 

10. Informacija o stanju obrta, malog i srednjeg poduzetništva na općini Maglaj; 
11. Informacija o poticajima u poljoprivrednoj proizvodnji na području općine Maglaj u 

2022.godini.  
Nakon čega slijede vijećnička pitanja i inicijative. Ko je za predloženi Dnevni red? Ima li neko 
protiv? Uzdržan ? Jedan je uzdržan. 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Jasmin Đuhera, Mirza Mešić, 
Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH),Aida 
Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin Salatović, Edin Osmić, 
Safet Jašić, Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA), Hajrudin Fermić(DF). 
Glasalo protiv;nema. 
Uzdržanih, Fikret Delić (SDP). 
Dakle 23 vijećnika su za, uzdržan je gospodin Delić Fikret.  
 

AD 1. Donošenje  Zaključka o provođenju procedure Izbora za Vijeće MZ Kosova. 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na prvu tačku Dnevnog reda, evo šefica službe 
je djelimično iznijela ovo o čemu se radi i prije početka sjednice preneseno je Klubovima o čemu 
se radi. Otvaram raspravu, ukoliko bude pitanja tu je služba da ponudi određene odgovore. 
Izvolite, gospodin Mešić. 
Vijećnik Mirza Mešić, pozdravljam prvo sve prisutne. Pa vezano samo za ovaj Zaključak, 
donošenje...tamo stoji a mi smo na Kolegiju dogovorili tamo da stoji 30 dana od dana objavljivanja 
u Službenim novinama, pa evo ako šefica službe može da to samo…jer ovdje u materijalu piše do 
01.10.pa da vidimo da se izjasnimo samo o tome.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hoćete Eldina sačekati samo da vidimo šta će i ostali pa 
onda možete na sve odgovoriti odjednom. Da li ima još prijavljenih diskutanata. Ukoliko nema ja 
bih zaključila raspravu po ovom pitanju a vi Eldina izvolite odgovorite na ovaj prijedlog da se to 
provede u roku od 30 dana. Tako je, jeste Kolegij raspravljao. 
 Eldina Mehinagić, jeste mi smo..ja sam ovo radila prije Kolegija. Zato sam dala prvi 01.10. ja bih 
zaista zamolila obzirom da je naša služba nosilac mnogobrojnih aktivnosti u mjesecu septembru, 
od prvačića, Studentskog ljeta, obilježavanja dana Općine i Septembraskih dana otpora. Da 
možemo to sve na vrijeme pripremiti  i sve to kako treba. Evo mogu i ja. Da to ipak bude 30 dana 
od dana ali objavljivanja, samo nisam sigurna evo da mi vi pomognete da li generalno zaključci 
mogu da idu u Službene novine ako ne mogu da li se može donijeti zaključak da to važi od dana 
održavanja sjednice, odnosno dana usvajanja Zaključka. Da taj ne znam nisam pravnik možda 
griješim. Zato bi možda ko je pravnik mogao bolje ali ne znam da li se. Nisam do sada imala 
priliku, pa da se kaže kada se usvoji Zaključak, 30 dana od dana usvajanja Zaključka i to je 
automatski isto kao i od dana objavljivanja u Službenim novinama.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro rok je neki.  
Eldina Mehinagić, bitan je rok.  
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, rok je evo pravnici klimaju glavom pa pretpostavljam da to 
tako i treba da bude jer Zaključak se ne objavljuje u Službenim novinama. Tako da diskusiju je li? 
Pa ja sam pozivala na diskusiju, izvolite Adise.  
Vijećnik Adis Abdurahmanović, selamim i pozdravljam sve prisutne. Ja bih ipak predložio da 
ide ovako kao što je u materijalu. To znači do 01.10.2022.godine, zašto? 15.07. je istekao rok koji 
smo mi ovdje na vijeću usvojili, vijećnici za provedbu izbora i znači već je prošlo mjesec i pol i još 
ovih mjesec, to je 2,5 mjeseca od kada je trebalo znači da budu provedeni izbori. Tako da to treba 
što prije. Inicijativa je predata koliko se sjećam isto prije 15-tak dana. Ne znam šta se čekalo do 
sada i predlažem da bude onako  kao što je u materijalu a to je do 01.10.2022.godine.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, javljam se za riječ. 
Vijećnica Svjetlana Zamboni,evo samo bih uzela u obzir da 24.septembar su je li i obilježavanje 
Septembarskih dana otpora i da služba zasigurno ima jako puno posla oko same manifestacije taj 
vikend a vikend nakon toga su izbori. Znači prostorije ili ljudi će biti angažovani više na izborima. 
Znači ako su izbori u nedjelju a govorimo o nekoj suboti prije toga bojim se da neće to biti 
kvalitetno. Ja smatram da ovo obrazloženje koje je dala šefica govorim u svoje naravno lično ime 
da je adekvatno i da 30 dana od donošenja Zaključka bi bio sasvim realan rok da se sve oragnizuje 
kako treba i da se procedura provede na najbolji mogući način.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala Svjetlana. Da li se neko još javlja za riječ. Izvolite Jašiću.  
Vijećnik Safet Jašić, selamim i pozdravljam sve prisutne i trudit ću se da korisno iznesem svoj 
stav po ovom pitanju. Ja lično smatram da je čak i ovaj rok predug, 01.10. i da treba naći rok koji 
je najkraći mogući rok da se provedu izbori u MZ Kosova. Zašto govorimo, pa previše se vremena 
dalo pa ljudi pošli kalkulisati, pošli manipulisati itd.itd. Ja neću reći da je bilo ko kome išao na 
ruku po ovom pitanju ali smatram da izbori u Kosovi trebaju biti održani u što kraćem roku i da 
takav zaključak bude vijeća koliko treba vremena da se objavi u Službenim novinama i da se u što 
kraćem roku sazovu izbori u MZ Kosova. Sad se postavlja pitanje što sada, što uopšte ako je neko 
dostavio nešto na neki način, ima li tu kakve odgovornosti. Od nas se  tražila odgovornost za neke 
banalne stvari kad smo obnašali pozicije povjerenika. Ima li ovdje kakve odgovornosti, ima li 
ovdje lažiranja kakvih itd. Mislim da treba, da ne idemo dalje u ove ovakve diskusije i slične da se 
treba odrediti najkraći rok i da se izbori u MZ-a provedu. Dovoljan je podatak da je peticija koja je 
napisana s potpisima, sa brojevima ličnih karata, matičnim brojevima itd. i masa naroda se 
potpisala. Znači da je načinjena nepravda. Toliko. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo izaći će šefica naravno službe da odgovori na 
postavljene ove da kažem prijedloge. Izvolite Eldina. 
Eldina Mehinagić, pa ja sam stavila 01.10.kao datum hajde da budem iskrena, jedini vikend 
slobodan kada generalno mi kao služba možemo da ostanemo, da uradimo taj posao. Obzirom sad 
sam rekla onaj ovaj datum, mislim moj prijedlog je bio taj. Vi kao vijećnici ćete naravno donijeti 
svoju odluku. Kako god vi da odlučite služba će to realizovati. Znači na koji god način, koji god 
datum odredite. S tim ne može biti kraći od 15 dana koliko ja znam. Mora biti najmanje 15 dana 
dok mi pripremimo, objavimo na televiziji, objavimo sve liste, dok formiramo tim koji će biti sve 
to. Znači, objektivno mi najmanje 15 dana treba da samo to pripremimo. Vi koji god datum da 
odredite ja ću se potruditi da to realizujem. Meni je bilo važno da danas na vijeću prezentujemo 
ovo i kažem ovu inicijativu jer je to moja obaveza a  vi kao vijećnici koji datum odredite ja ću se 
potruditi da ja i moja služba ovo završimo. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Eldina ukoliko mi kažemo da je to u roku od 30 dana to 
podrazumjeva i prije ali u roku od 30 dana podrazumjeva i ovo o čemu je gospodin Jašić govorio 
da to bude čim prije, eto da tako kažem. Do službe je odnosno do vaših obaveza i načina na koji 
ćete oglasiti i sazvati Zbor građana.  
Eldina Mehinagić, vi kako odlučite, služba će to realizovati u tom roku samo bih molila da ne 
bude prije 15 dana jer objektivno od ovog dana za 15 dana ne možemo to završiti jer moramo 
objaviti i na radiju, moramo objaviti i na sredstvima informiranja ono putem portala. Ja sam u 
ponedjeljak i utorak u Zenici onaj pošto potpisujemo ugovore vezano za prve biznise. Tako znači, 
eto otprilike ja sam kako sam po svojim obavezama mislila da bi najprvi period mogao biti 01.10. 
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Eh sad vi kao vijeće kako god da odlučite naša služba će se organizovati. Samo ne znam nisam 
sigurna da li će u toj prostoriji gdje se održava Zbog građana, mislim da to ovi iz Kosove znaju. 
Mislim da mi u te prostorije nećemo moći ući ako će se tu glasati.  Mislim ne znam nisam 
ispravna, ne znam nisam 100 %, ima onih koji to bolje znaju pa neka oni to samo malo vide 
razmisle. U principu da ne bih  ja sad napravila grešku u početku. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ali ako kažemo do u roku od 30 dana, vi razumijete mislim 
da može biti i u roku od 20 i od roku od 29. Eldina Mehinagić, što ne mora da znači da ako služba 
recimo bude 23-ćeg ovog mjeseca imala prostor mislim da to dođe petak da i tada prije recimo 
onoga pohoda ili u nedjelju 25-tog poslije pohoda ako bi stigli to. Mislim u roku od 30 dana ja bih 
koordinirala i sa…ja bih koordinirala to sa onima koji su prije svega pokrenuli inicijativu. Pa u tom 
vremenu do 30 dana organizovala Zbor. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro, hvala vam. Gospodin Mešić pa Jašić. 
Vijećnik Mirza Mešić, želim samo kratko da kažem ovo što smo rekli u roku od 30 dana to ne 
znači taj 30-ti dan. Evo upravo je i vi ste napomenuli, spomenula je i šefica službe znači. Upravo 
zbog svih ovih razloga i ja vjerujem da to neće biti ni 30 ni 29 bit će to sigurno u tom nekom 
periodu kad su već spomenuti ti neki datumi. I ovo što je rečeno tamo prije da dođe svih ovih 180 
ljudi sa peticije nama sala će biti mala a nije zauzeto. Znači glasanje se u Kosovi radi u dvije 
učionice, tako da to je to. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Jašić.  
Vijećnik Safet Jašić, ja mislim da ovaj ne sumnjam uopšte u izlaganje šefice i određivanju datuma 
stvarno da me ne shvatite pogrešno ali 01.10.nema logike da se održe izbori u MZ-a jer 02.10.su 
izbori opći. Prema tome ne mislim ja da je to neko htio nešto da se ne uradi nego evo mi ćemo 
vjerovatno uzeti, zamjenik predsjednika Kluba će uzeti pauzu i mi predlažemo sad ako hoćete da 
iznesemo stav. Ovo ja to nako sam napisao ali  ako podrže moj Klub neće imati možda ni potrebe 
za pauzom. Da to bude rok od 20 dana od donošenja današnje Odluke. Tako da bi izbjegli 
onaj…maksimalno 20 dana od današnjeg dana, odnosno donošenja Odluke tako da ne bi ušli u 
izbore koji nam slijede, redovno i da bi to malo se ranije završilo. Imat danas jedne izbore, sutra 
imati druge, mislim da to… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja mislim da je to na vrat na nos. Ne može se, rekla vam je 
Eldina… 
Vijećnik Safet Jašić, šefica će nama odgovorit na ovo pitanje ima li mogućnosti da se u ovome 
roku. Mislim da je ovo razuman rok i da se ovo može provesti. Evo nemam ja pravo na pauzu 
tražiti, predsjednik će tražiti pauzu pa ćemo… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Maid je i potpisnik jel tako. Jedan od potpisnika ove 
peticije. Izvolite. Bože Adis ne Maid.  
Vijećnik Adis Abdurahmanović, zaista onaj cilj mi je da ovaj posao privedemo kraju ali ovaj 
sama šefica je maloprije naglasila da bi bilo izvodivo 23  ili 25 čini mi se. 23-ći dođe petak a 25-ti 
nedjelja, to je vikend prije izbora. Hajte sada kolege vijećnici vratite se malo unazad pa mi recite, 
šta nam je garant? Koliko smo puta mi ovdje donijeli Odluku i rekli ovo je zadnji puta ako ne 
provedu mora se….i tako u nedogled. Jel se sjećate da smo donijeli ovdje rok za provedbu izbora 
je istekao po našoj ovdje Odluci jednoglasno donešena. 15.07.a ne 01.08. poslije toga je prošlo 
mjesec i po. Jel treba sad još mjesec da prođe. Znači evo ja pitam šeficu je li izvodivo. Maloprije je 
naglasila 23 ili 25, njoj kao šefici službe i službi jel izvodivo. To prostor, pominje se prostor. 
Onoliko ljudi koji dođe 25-tog doći će i za mjesec i za dva i za tri. Mora doći, doći će kolega i više 
od toga, nemojte se sikirati . Znači ja pitam šeficu jel izvodivo da služba to provede 23 odnosno 
25. To vam je vikend prije izbora. Šta tu treba, imate dovoljno roka da oglasite, da ljudi čuju za 
izbore i da se dođe. Znači samo da mi odgovorite jel izvodivo ili nije. I dalje ostajem pri materijalu 
do 01.10. to da mi ovdje donesemo odluku od mjesec dana. Donosili smo kolege vijećnici pa se 
nije ispoštovalo više puta.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  pa dobro sad službu obavezujemo, malo je drugačije.  
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Vijećnik Adis Abdurahmanović, obavezali smo predsjedavajuća, obavezali smo i službu zadnji 
mandat kad je bio. Ukoliko se do 15.07.ne provedu izbori, služba je dužna preuzeti i završiti posao. 
Jel se desilo to ? 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo preuzima.  
Vijećnik Adis Abdurahmanović, 23 ili 25 to će biti moj prijedlog. Ljudi koji su potpisali peticiju, 
potpisali su je prije 15 dana i svaki dan dobivam poruke, kad će, šta će ? Evo ja tražim sada 
odgovor i da se onda izjasnimo po tome.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hajte da se malo relaksiramo. Hoću da vas obavijestim da 
je naš kolega Maid Suljaković postao otac i ja mu ovom prilikom čestitam u svoje lično ime a evo i 
u ime, vjerujem, i u ime svih vijećnika. Nešto malo i lijepo o čemu možemo govoriti. Gospodin 
Hajrudin izvolite Fermić. Klub SDA je rekao da će kratko pauzicu napraviti, prije izjašnjavanja. 
Izvolite Hajrudine iznesite prvo svoj stav da ne pravimo opet poslije pauzu.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, ja pozdravljam sve prisutne. Obećao sam tamo kolegi Bešiću da neću 
danas izlaziti za  govornicu ali evo zato se on tamo smije. Međutim moram ovdje da kažem 
nekoliko rečenica i neko svoje mišljenje o cijeloj ovoj situaciji. Kao prvo moram javno ovdje da 
iznesem da sam apsolutno nepripremljen za diskusiju, za učešće i za glasanje u ovoj , po ovoj tački 
i o ovoj temi. Naravno da ovo nisu baš tako formalne i beznačajne stvari o kojima danas treba da 
donesemo nekakve svoje Odluke i Zaključke i svaka od tih Odluka i Zaključaka ima svoje 
posljedice. Neko je ovdje spomenuo i formalne i pravne i svake druge vrste i ja sebi taj luksuz 
dozvoliti hoću li ovako glasati ili onako, kako mi se ćefne sigurno neću da dozvolim. Pogotovo 
nakon što je šefica službe rekla znate mi nismo baš dobro ovo odradili, obradili, možda ima ovdje 
nekih pravnika da bolje to pojasne. Mislim ta rečenica me toliko šokirala a na osnovu nekih ranijih 
naših evo nedavnih…. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvinite odnosilo se samo za zaključak i objavu u 
Službenim novinama, ništa drugo. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, pa upravo o tome i govorim. Dakle bilo kakva Odluka da li ćemo 
donijeti zaključak, da  li ćemo ga odbaciti ovi koji su predloženi, nose sa sobom određene 
posljedice a mi ustvari nemamo nikakvih pravno utemeljenih ovdje podloga i pisanih akata. Ja vas 
pitam pod broj jedan kako tretiramo ovaj naredni Zbor koji treba u Kosovi. Kako ga tretiramo? Jel 
kao novi prvi, drugi, treći. Ma ne piše to nigdje. Drugo negdje je to moralo da se piše. Imamo 
Odluku o osnivanju MZ-a, odnosno u kojima stoje striktno navedeni rokovi za sve te faze izbornog 
postupka u MZ-a. Mi nigdje nismo u ovom prijedlogu akta, nigdje nije pomenuta ta Odluka, 
odnosno ti rokovi. Status ovog budućeg izbornog postupka u MZ Kosova i kako onda da se ja 
izjasnim o svemu ovome. Svaka Odluka i svaki Zaključak koji donesemo ima odgovarajuće pravne 
posljedice. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam. Ima li još diskutanata. Nema diskutanata. Na 
zahtjev Kluba SDA kratka pauza za usaglašavanje stavova. Molim vas da zauzmete svoja mjesta. 
Evo nakon ove, u toku zapravo ove.. Bakula, hajte samo molim vas da počnemo s radom. U toku 
ove pauze dakle uz usaglašavanje stavova i sa službom i sa predlagačima ovih rokova za 
provođenje izbora u MZ Kosova iznijet ću sljedeći prijedlog, dakle da usvojimo ovaj zaključak uz 
izmjenu dijela koji se odnosi na period održavanja izbora u MZ Kosova na način da se izbori 
provedu onako kako je to i šefica službe rekla uz pomoć potpisnika peticije i u roku od 20 dana 
kako smo se i usaglasili od dana donošenja Zaključka. Mislim da je to kompromisan prijedlog u 
odnosu na sve ove diskusije te ga stavljam na usvajanje. Dakle ulazi u ovaj zaključak i ovaj rok i 
način provođenja onako kako smo rekli. Ko je za ? Protiv ? Uzdržan? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero 
Mamić(HDZ BiH),Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA) 
Glasalo protiv;nema. 
Uzdržanih, nema.  
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Konstatujem da gospodin Fermić nije prisutan u Sali Općinskog vijeća te da smo sa 23 glasa za  
usvojili ovaj Zaključak. 
 
 

Z A K L J U Č A K 
1.1.Zadužuje se Služba za boračko-invalidsku i socijalnu zaštitu, opću upravu i društvene 
djelatnosti da u skladu sa Zakonom o principima lokalne samouprave („Službene novine 
Federacije BiH“, broj:49/06), Statuta Općine Maglaj („Službene novine Općine Maglaj“, 
broj:8/07, 3/08 i 6/08),  kao i Odlukom o osnivanju i potvrđivanju MZ („Službene novine Općine 
Maglaj“, broj:03/18) izvrši sve potrebne procedure i radnje za sazivanje i održavanje Zbora 
građana u MZ Kosova u cilju izbora i imenovanja rukovodstva MZ Kosova, na način da se izbori 
provedu uz pomoć pokretača inicijative - potpisnika peticije i u roku od 20 dana od dana donošenja 
Zaključka. 
 
AD – 2 Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Maglaj za 2022.godinu 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda Prijedlog 
Odluke o dodjeli javnih priznanja Maglaj za 2022. godinu. u Sali je prisutna i predsjednica 
Komisije za dodjelu javnih priznanja, gospođa Dženana Gračić, pa bih je ja molila samo da upozna 
ovo vijeće o pristiglim prijedlozima na Komisiju. Molim Vas samo Dženana recite i kad ste 
otvorili Javni poziv i sve ostalo. 
Dženana Gračić, sve vas srdačno pozdravljam. Ukratko ću vas izvijestiti o provedenoj proceduri 
za dodjelu javnih priznanja, Komisija je održala tri sjednice u toku godine. Prvu sjednicu smo 
održali 26-tog maja i zaključak je bio da se naredni dan 27-tog maja, oprostite, objavi Konkurs i 
ostao je otvoren 20 dana od dana objavljivanja. Drugu sjednicu Komisija je održala 26-tog 
augusta, pristiglo je ukupno 10 koverata s prijedlozima i utvrđeno je da su svi pristigli u datom 
roku i ispunili su uslove utvrđene Odlukom o dodjeli javnih priznanja. Iščitat ću prijedloge koji su 
pristgli. Prvi prijedlog je, Eldina Mahmutagić je predložila Muzafera Čelika počasni građanin. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Mehinagić. 
Dženana Gračić, drugi prijedlog je Udruženje mladih Sub castro nostro Maglaj Zahvalnica 
Maglaja. Treći prijedlog je bio Udruženje „Fojničani“ Zahvalnica Maglaja i četvrti prijedlog 
Eldine Mehinagić je bio Kemija Đonlić Grb Maglaja ili Maglajska lenta. Zatim Služba za boračko 
invalidsku, socijalnu zaštitu predložila je Muzafera Čelika za počasni građanin. Udruženje mladih 
Sub castro nostro Maglaj Zahvalnica Maglaja. „Udruženje građana Fojničani“ Zahvalnica Maglaja 
i Kemija Đonlić Grb Maglaja ili Maglajska lenta. Adis Abdurahmanović predlaže Mirzu 
Mujkanovića za Zahvalnicu Maglaja ili Plaketa Maglaja. Hajrudin Fermić predlaže Udruženje 
građana „Fojničani“ Zahvalnica Maglaja. UABNOR predlaže Radovana Gorčinovića za Grb 
Maglaja ili Maglajsku lentu. Udruženje građana „Fojničani „ Zahvalnica Maglaja, Opća biblioteka 
Plaketa Maglaja. Asocijacija prosvjetnih radnika i roditelja Osnovna škola Novi Šeher predlaže 
Admira Mulahasića za Grb Maglaja. Još jedan, samo momenat, još jedan prijedlog je bio za Alen 
Čosića. Samo momenat…Udruženja građana „Fojničani“ predložilo je Alena Ćosića. Treća 
sjednica Komisije za dodjelu javnih priznanja održana je 29.augusta  na kojoj su izneseni prijedlozi 
članova Komisije kako slijedi, gospodin Mirsad Hasanić predložio je Muzafera Čelika za počasni 
građanin, zatim Kemija Đonlić za Maglajsku lentu, Mirza Mujkanović za Zahvalnicu Maglaja, 
Opća biblioteka za Plaketu Maglaja i Admir Mulahasić Grb Maglaja. Gospodin Hajrudin Musić je 
iznio iste prijedloge kao i Mirsad Hasanić. Irena Herceg, gospođa Irena Herceg predložila je 
Udruženje građana „Fojničani“  za Zahvalnicu Maglaja i isti prijedlog sam imala i ja. Nakon 
glasanja Irena Herceg, Nermina Krzić i ja smo bile za prijedlog Udruženje građana „Fojničani“ za 
Zahvalnicu Maglaja, Mirsad Hasanić i Hajrudin Musić bili su uzdržani i podržali svoj prijedlog. 
Na kraju su donesena dva Zaključka. Prvi je bio Prijedlog za dodjelu javnih priznanja Zahvalnica 
Maglaja  za Udruženje građana „Fojničani“ a drugi zaključak je da se dostavi političkim partijama 
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Zaključak vijeća za izradu nove Odluke o dodjeli javnih priznanja. Što se tiče ostalih pristiglih evo 
ovo bih ja rekla onaj stav Komisije. Što se tiče ostalih pristiglih prijedloga Komisija, odnosno 
većina članova smatra da nisu dovoljno dobri u odnosu na predhodne dobitnike javnih priznanja. 
Konačan stav Komisije je da dodjeljivanje svake godine javna priznanja gube svoju vrijednost i 
zbog toga predlažemo da se priznanja dodjeljuju svake četiri godine kako bi se njihova vrijednost 
vratila.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Dženana, ukoliko bude pitanja koja će se odnositi na 
rad Komisije vi sebi pribilježite pa možete odgovorit nakon diskusije. Za riječ se javlja gospođa 
Aida Bašić. Ja sam vidjela Aidu.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hoćeš li biti džentlmen? 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja sam vidjela Aidinu ruku prvo da ne polemišemo. 
Vijećnica Aida Bašić, hvala kolega ipak si džentlmen. Sve vas selamim i pozdravljam. Evo hoću 
da se referišem po pitanju tačke broj 2. Odnosno Odluke o dodjeli javnih priznanja Maglaj za 
2022.godinu. Kolegica ispred Komisije je to fino nama pojasnila. No što mene kao vijećnika 
zanima kako smo do sada sve ovo vrijeme i vi koji ste ranije bili u vijeću, evo i prošle godine 
dodjeljivali pet znači kategorija, ove godine samo jednu. Rečenica koju je rekla, kaže nisu 
dovoljno dobri ili kako već da ne pogriješim. Znači kandidati koje ste pročitali ja sam čula ne da 
nisu dovoljno dobri, nego su odlični. Zašto nisu dovoljno, zašto Alen Ćosić nije dovoljno dobar, to 
me baš zanima ili neko drugi. Stav Mješovitog Kluba je da nećemo glasati za ovu Odluku, ne zato 
što sam protiva Fojničana, daleko od toga. Oni znaju ja ih podržavam, smatram ih jednim od boljih 
udruženja na području naše opštine, međutim nisam kao vijećnik i kao čovjek zadovoljna 
konstrukcijom ovih rečenica koje sam čula. Evo konkretno reći ću da Admir Mulahasić za kojeg 
sam ja htjela danas da dignem ruku, bila bi mi čast kao čovjeku a ne kao ne znam nekoj političkoj 
pripadnosti eto nije on iz NES-a. Mi ne dodjeljujemo političkim ovdje partnerima i ne znam ni ja 
tome, mi dodjeljujemo građanima. Ako dodjeljujemo građanima smatram da trebamo gledati 
njihov rad ako neko nije čuo za Mulahasić Admira onda on možda ne živi u području kantona i 
šire. Kaže šta je on uradio i ko je on, evo malo ću kratko. Ako ne možemo dodijeliti takvom 
jednom čovjeku koji je izgradio na desetine kuća, prilaza, rasvjetu je uradio. Uradio je mnoge 
humanitarne akcije po pitanju pomoći znači liječenja naših građana itd. To sada da ja pričam imalo 
bi se o čemu pričati. Svakako mislim da je to jedna uvreda za svakog građanina znači ne moram 
biti pripadnik SDP-a, SDA, NES-a i ostalo trebam biti građanin koji radi u interesu svih građana 
opštine. Još je interesantno da kažem on to radi isključivo od svojih para, od svog novca ne od bilo 
kakvih donacija. Svaka čast Fojničanima ja sam uz vas i dalje i nemojte ovo shvatiti uopšte ništa 
na svoj račun niti lično. Hvala lijepo. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Izvolite gospodine Mešić.  
Vijećnik Mirza Mešić, ja neću dugo ja ću kratko, vezano je samo odnosi se samo za ovu Odluku, 
evo gospođa Bašić je obrazložila i svoj prijedlog koji bi ona imala želju podržati itd. ja vjerujem 
ovoj Komisiji koju smo mi ovdje izabrali i njihove stavove podržavam u potpunosti. Vidjeli ste 
sama nominacija za ovu Zahvalnicu Udruženja građana „Fojničani“ koliko puta su nominovani, 
dovoljno govori. Čuje se o njima i dalje od našeg grada. Nabrojano je ovdje i šta su sve..ja zaista 
mislim za mene možda zaslužuju neku veću nagradu ali evo za početak neka bude ova Zahvalnica 
i podržavam stav Komisije i dat ćemo podršku u potpunosti. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Izvolite Salatović prvo pa onda Bešić. 
Vijećnik Edin Salatović, ja vas također  sve selamim i pozdravljam, za dodjelu priznanja 
Zahvalnica Maglaja predloženo je Udruženje građana „Fojničani“ Maglaj kao jedini prijedlog. U 
obrazloženju Odluke nema ništa napisano o eventulano drugim pristiglim prijedlozima. Da li ih je 
bilo i kojim prijedlozima se radi, ko je predložen i ko je predlagač i zbog čega nisu dobili podršku 
Komisije. To je ovdje sada nama rečeno usmeno. Zaista smatram da je to trebalo i u materijalima 
da bude nama vijećnicima da bi mogli malo detaljnije da to izučimo. Ovo što je rekla kolegica 
Aida ja sam zaista izvinite kao predsjednica Komisije reći da neko nije dovoljno dobar, po meni je 
jedna uvreda za te ljude.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ne možete s mjesta morate uzeti riječ. 
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Vijećnik Edin Salatović, ništa ništa. Ja mislim da je to bilo po meni malo nepromišljeno. Drugo 
Klub vijećnika SDA je u ranijem periodu predlagao da se uvede moratrij na dodjelu javnih 
priznanja općine Maglaj na jedan period ali većina u Općinskom vijeću to tada nije prihvatila. Iako 
se radi o tome da bi trebalo pojasniti to u materijalu koji je dostavljen vijećnicima. Ovako ispada 
da drugi prijedlog nije ni bilo a znamo da jeste. Da li to Komisija za dodjelu javnih priznanja 
stavljam iznad Općinskog vijeća koju je isto imenovalo. Ponovo se ovo predstavničko tijelo 
nipodaštava. Predlažemo da se Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja za 2022.godinu vrati na 
doradu i dostavi Općinskom vijeću na idućoj sjednici. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite gospodin Bešić. 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo ja vas selamim i pozdravljam , javljam se po ovoj tački. Imali smo 
ovdje obrazloženje Komisije. Imali smo stavove predhodnih sagovornika. Ja ću se samo 
nadovezati na svoje kolegice i buduće akobogda zajedno djelujemo kao Klub i zajedno ćemo 
akobogda u budućnosti djelovati kao stranka u ovom vijeću. Šta hoću da kažem, hoću da kažem 
želim da i ja podvučem da mi nemamo ništa protiv ovog udruženja, želimo im sretan rad ali hoću 
da se osvrnem na dotičnog gospodina Admira Mulahasića zvanog Pirija. Oni koji ga ne znaju što 
kaže Aida stvarno to je smiješno. Ja ću vam reći samo jednu informaciju da je čovjek znači od 
svojih sredstava, znači svoj imetak do sada najmanje milion maraka podijelio od MZ-a, ugroženih 
ljudi, stipendiranju djece, džemata. Ja sam lično bio kod njega u prostoriji gdje vjerujte ima jednu 
prostoriju zahvalnica, to nema jedan grad,vjerujte jedan grad šta čovjek ima zahvalnica i njemu 
nije stalo sigurno za jedan papir ali je nama kao ljudima obaveza da mi podržajemo te ljude, da 
znaju da mi cijenimo njihov rad. Što pričam ovo stvarno nemam ništa protiv ni bilo koga ali Piri 
Mulahasić Admir to je čovjek suviše je o njemu pričati. Znate kad vam kažem da čovjek uzme od 
svojih sredstava uzme rasvjetu i od svojih sredstava ne od budžetskih. Komplet naselje uradi 
rasvjetu od Srebrenice, ugroženih područja RS-a donira sredstva. To su tačne informacije, svi sve 
morete provjeriti. Ja dajem podršku Admiru, evo mi ćemo ga podržati ali mi na ovaj način kao što 
nam je ponuđeno samo jedno da se mi opredjelimo mi nećemo. Ja radim ovdje kao vijećnik 
djelujem 10 godina i znam dobro kako funkcionišem i na koji način. Mi kao vijećnici ovdje 
pojedinačno sad za govornicom svi možemo predložiti pojedinačno nekoga. Sad je pitanje hoće li 
proći ili neće. Kakva Komisija uz dužno poštovanje Komisije i stav ali mi kao vijećnici imamo 
pravo na sjednici vijeća, na toj tački da predložimo bilo koga. Hoće li on proći ili neće to je drugo 
pitanje. Znači mi na ovaj način naša stranka, naš Klub neće podržati. Ovo nije uredu. Eto toliko, 
hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Šehić pa onda Abdurahmanović, pa 
Vehabović, prije izvinite stvarno ne stignem pregledati ko prije digne ruku.  
Vijećnik Senad Šehić, sve vas lijepo pozdravljam. Dakle mi ovdje možemo raspravljati do sutra 
personalno o pojedinim prijedlozima i o personalnim kvalitetama nekih pristiglih prijedloga. Ono 
što je činjenica dakle da mi ovdje pred sobom imamo Izvještaj Komisije i imamo Zaključke 
Komisije. Dakle Komsija je radila kao i svaka druga, donosila je neke Odluke većinski i imamo to 
što imamo dakle predloženo. Ja znam također podržao bih Zaključak Komisije a mislim da smo i 
mi ranije kao vijeće donijeli taj Zaključak da do Nove godine pokušamo napraviti novu Odluku a 
tiče se toga da ova priznanja jel dodjeljujemo svake četiri godine i mislim da to većina ovdje će 
vijećnika podržati. Dakle šta je tu je imamo ovaj kakav imamo Prijedlog Komisije i ja bih zaista 
ovaj također složio se da kolegom Mešićem i sam broj nominacija za Udruženje građana 
„Fojničani“ dovoljno govori. Ja bih evo sa ovog mjesta u svoje lično ime se zaista zahvalio 
Udruženju građana „Fojničani“ za sve ono što rade na promociji našeg grada. Hvala.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo evo kad ste već spomenuli imam obavezu 
samo da izvijestim i vijeće da je Komisija djelimično  i ušla u proceduru izrade nove Odluke. 
Njihov zaključak iz tekućih pitanja bio je da se uđe u proceduru da im se dostave materijali sa 
predhodnih sjednica vijeća koje će proučiti vezano za diskusije koje su vođene u smislu izmjene ili 
donošenje sasvim nove Odluke, te su osmilili način kako će to slijediti u narednom periodu o čemu 
će političke partije biti blagovremeno izviještene a dopredsjedavajuća i ja imamo obavezu da se 
uključimo u rad Komisije i pomognemo u izradi Nacrta te nove Odluke ili izmijenjene Odluke. 
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Izvolite gospodin Vehabović, pa onda Abdurahmanović i izvinjavam se ako nisam vidjela ruku na 
vrijeme. 
Vijećnik Elvir Vehabović, sve vas pozdravljam, pokušat ću biti da kažem nekako jasan. Znači 
ovdje niko nije protiv Udruženja građana „Fojničani“ i nemojmo tamo skretati temu da mi nismo 
za njih. Mi smo samo protiv Odluke gdje ima samo jedan dobitnik. Znači, imamo pravo predlagati 
ovdje i imamo pravo o tome glasati. Znači, nemojmo sada govoriti da smo mi evo mi smo jedni za, 
drugi protiv. Gospodin predsjednik udruženja vrlo dobro zna da mi imamo jednu suradnju u 
jednom drugom udruženju, gdje nam on puno pomaže tako da apsolutno nisam protiv nego sam za 
ali da bude samo jedan baš nisam za tu odluku, konkretno za tu odluku. Reći za nekoga da nije 
dovoljno dobar mora imati kriterij jesmo mi mjerili težinu, visinu, šta smo mjerili. Vi možete reći 
da ste izabrali najbolje od ponuđenih ali reći nekome da nije dovoljno dobar za nagradu nakon svih 
ovih je malo da kažem pogrešna formulacija rečenica. Kažite mi smo izabrali najbolje od 
ponuđenih a reći ljudima da nisu dovoljno dobri, malo nije ugodno. Malo ću se i našaliti pošto smo 
od prošle godine uveli da možemo i rodbini davati, pa evo ja predlažem imam rođak doktora 
mašinskih nauka iz Amerike Vehabović Ibro, ispunjava sve kriterije kao i oni što su prošle godine 
dobili nagradu. Eto hvala, lijepo. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Abdurahmanović. Malo pažnje molim vas. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, evo ja ću u svoje vlastito ime na samom početku ponoviti da ja 
kao individua i Klub vijećnika aposlutno nemamo ništa protiv Udruženja „Fojničani“ slažemo se 
da su uradili dobar posao u predhodnom periodu, međutim ne bih se ponavljao ali moram se dotaći 
ovo što je rekao kolega Vehabović nismo protiv nikakvog udruženja već načina na koji ovo radite. 
Pa bih gospođu ili gospođicu koja je ispred Komsije upitao i želim da mi odgovori. Odkud vam 
pravo, Općinsko vijeće je ono koje vas je imenovalo da sebi uzmete za pravo da kažete da neko 
nije dovoljno dobar. Ponovile su kolege evo i ja mislim da je veoma bitno i zato ponavljam. Koji 
su to bili kriteriji? Ja kao vijećnik nikad se nije desilo evo pitam i vas kolege vijećnici neki su 
ovdje više mandata da ne znamo do same sjednice ko je bio u prijedlozima. Ja sada čujem da je u 
prijedlozima bio ispred škole Novi Šeher  Admir Mulahasić. Zaista za tog čovjeka nakon izlaganja 
kolegice Bašić i kolege Bešića nema potrebe više onaj bilo šta reći. Također prijedlog koji sam ja 
predložio kao individua Mirza Mujkanović. Mislim da nema potrebe o tom čovjeku pričati, što se 
tiče sporta šta radi zadnjih godina ja ne znam da li ima jedan Klub na općini Maglaj da taj čovjek 
ako ništa barem doniranje opreme da je pomogao itd.itd. Ne bih sada o prijedlozima pojedinačno, 
zaista sam iznenađen i na neki način osjećam se ponižen kao vijećnik a trebali bi i vi svi ostali. Iz 
razloga što danas na sjednici ovako kvalitetne prijedloge tek dobijamo informaciju da su bili u 
prijedlozima. Pored toga nisu dovoljno dobri, žalosno tužno ne znam šta da kažem. Molio bih 
gospođu ili gospođicu svi smo postavili to pitanje da izađe, po čemu koji su to kriteriji bili da vi 
kao komsija, odnosno tri člana odlučite da su prijedlozi pristigli nedovoljno dobri. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, gospođica je rekla da je to bio stav komisije. Sjedite, 
sjedite ja ću vas prozvati kad dobijete riječ. Izvolite Kusur pa Jašić. 
Vijećnik Eldis Kusur,ja vas sve selamim i pozdravljam. Nisam mislio izlaziti ali evo konkretno 
pitanje za predsjednika Komisije samo me zanima jel njihova nadležnost da oni promijene Odluku 
o donošenju to jeste o dodjeli javnih priznanja jer u ranijim godinama smo dodjeljivali lentu i grb i 
zahvalnicu i Plaketu Maglaja. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,izvinite u kom smislu mislite da su promijenili nešto ? 
Vijećnik Eldis Kusur, da li su oni, mislim ko je donio odluku da bude samo jedan prijedlog i evo 
ovim putem ja kao vijećnik čestitam Udruženju „Fojničani“ na njihovom radu, pratim ih i imaju 
dobre rezultate i tako trebate nastaviti, kao što su predhodne kolege moje kazale nemojte da mislite 
da imamo mi nešto protiv vas. Naprotiv, ovo što radite je za svaku pohvalu ali na ovaj način da se 
vrše dodjele javnih priznanja, da se dodjeliva samo jedno a imali konkretne prijedloge mislim nije 
dopustivo, tako da i mi kao Klub vijećnika nećemo podržati ovo što se  danas predlaže.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,hvala vam lijepo. Ko je bio sljedeći, gospodin Jašić. 
Vijećnik Safet Jašić,vidite kako jedna mala stvar donijeti probleme i silne diskusije. Evo i ja ću se 
malo uključiti u sve ovo da je bogdom komisija sve ovo što je gospođa ili gospođica predsjednica 
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iznijela ovdje dostavila u materijalu mislim da bi diskusije daleko kraće i konkretnije bile i lakše bi 
se donijela odluka, to je jedna stvar. Druga stvar, jel to se Komisija o dodjeli javnih priznanja 
stavlja iznad Općinskog vijeća, u ovom slučaju to je očito. Da je sebi uzela za pravo da sve 
eliminiše prijedloge izuzev neću da izvinjavam ni Fojničanima ni bilo kome jer je bilo tu dosta 
imena i dosta ustanova koje su trebale biti nagrađene ovim. Međutim svi su zaslužni vjerovatno ali 
na ovaj ovakav prijedlog da komisija pristane, odnosno da izglasa od silnih prijedloga samo 
jedno…nemam ništa protiv ljudi evo i ja ću ponoviti nije uredu. Govori se ovdje o svemu a očito je 
i ono što smo mi i ranije govorili da je ovo zaista, ova dodjela javnih priznanja toliko pojeftinjena 
da smo se maloprije morali i nasmijati oko svega toga. Jel se to ovdje računa samo na broj ruku 
ovdje u vijeću pa mi ćemo to tamo donijeti na komisiji šta hoćemo imamo ruke to ćemo završiti i 
tako. Nije to uredu, nije to…ovo je omalovažavanje vijećnika, nas vijećnika, nas koji radimo ovdje 
u vijeću, u najmanju ruku je to. Ako je bilo previše prijedloga i odlično da je bilo previše 
prijedloga treba izabrati najbolje. S druge strane mi godinama predlažemo i evo ja sada predlažem 
ispred Kluba da od ovog današnjeg se uvede moratorij do završetka općinskih narednih izbora bar 
toliko. Nepravda će biti napravljena prema drugim ljudima u ovome prijedlogu kako smo dobili od 
komisije i mislim da to nije trebalo izaći uopšte u javnost ovakav prijedlog. To je otprilike ono što 
sam ja primjetio i što ne bi smjelo da prolazi i u narednom periodu i mislim da Komisija za dodjelu 
javnih priznanja bi se trebala držati Poslovnika i odluka  koje su donesene ovdje baš po pitanju 
rada komisija svih a u ovom slučaju samo ove komisije, eto toliko. Ja smatram da je niz prijedloga 
bio kvalitetnih ali eto pošto smo predlagali možda je ovo išlo i na neki način i iz principa neki 
prijedlozi ali ovo što sam predložio onaj stojimo iza onoga. Pored toga što imamo izuzetno dobrih 
prijedloga, iznijeli su iz Kluba SDA, iznijela je gospođa Bašić itd. Toliko, mislim da ne treba sebi 
za uzimati za pravo niko pa ni ta komisija da radi onako kako ona hoće ili ne znam ja. Neću ja da 
tvrdim svi smo dovoljno pametni da je to neko naložio da se to radi. Komisija ne radi svoj posao to 
je moje posljednje što ću reći. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala gospodine Jašić. Gospodin Mešić. 
Vijećnik Mirza Mešić,pa moram malo par stvari vezano za ovo što je kolega Jašić rekao. Ja 
koliko znam mi smo komisiju imenovali i komisija ima 5 članova i većinom se odlučuje. Prijedlog 
može dati bilo koji član, većina odlučuje. Trenutno je odlučeno tako kako su odlučili, kako je 
komisija odlučila. Dat je prijedlog Fojničani i ovdje većina izlazi mi smo Fojničani, vi ste ali vam 
neću dati podršku. Šta je svrha toga? To mislim dajte podršku ili ne dajte ali da završimo sa ovim. 
Ima prijedlog gospođe ne znam Aide Bašić, ima što sam izašao ja da ćemo podržati odnosno 
odluka ima. Ima ne znam ko je…i da završimo s ovim. Raspravljamo se, komisija radi svoj posao. 
Komsiija je zasjedala i donijela tu odluku i dostavila nama materijal. Ne možemo reći ni u kom 
slučaju da je komisija, mi smo je imenovali. Ne može Općinsko vijeće, nego komisija ta nama daje 
prijedloge i mi o tome sada ovdje odlučujemo.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, replika gospodin Vehabović. 
Vijećnik Elvir Vehabović (replika), prijatelju Mešiću nemoj govoriti da ja ne dajem podršku 
Udruženju građana „Fojničani“. Pazi šta govoriš za govornicom. Druga stvar komisija je imala 
zadatak da izabere za  5 nagrada, 5 imena i da dostavi vijeću svoj prijedlog. Odkud pravo komisiji 
da da jedan prijedlog ako je..i reći za neke ljude da nisu dovoljno dobri. Znači dobili su zadatak da 
izaberu 5 imena , 5 udruženja, 5 stolica, 5 zavjesa oni biraju jednu koju normalno mora dobiti 
podršku i bit će na svim prijedlozima to koje su oni predložili ali mi glasamo za odluku i mi smo 
protiv takve odluke da samo jedno koje su oni izabrali a za ostale ljude da govore da ne valjaju. 
Eto mi smo protiv te odluke i nemojte i opet ponavljam nemojte govoriti da smo protiv udruženja, 
nemojte spinovati. 
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prva replika,. Naredna replika na predhodno izlaganje 
Mešića bila je od Bešića, pa onda Mešić, i Mujkanović. Mujkanović pa Mešić.Ne mogu stići, evo 
Aida neka malo pomogne. Ne mogu stvarno stići.  
Vijećnik Mustafa Bešić (replika), evo dobar dio je toga odgovorio kolega Vehabović. Znači ja se 
vodim tome isto. Znači komisiji dođu prijedlozi, komisija je dužna u okviru onog svog da vijeću 
spusti imena i prezimena koja su pristigla i da oni tipuju, nek tipuju nek oni odaberu ali sva imena 
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moraju doći. Znate gospodo, ovdje se radi smiješno, radi se ostali ispod tepiha jedno se izdiže. Uz 
dužno poštovanje stvarno bolan nemam ništa protiv udruženja ali na ovaj način ne može 
funcionisati i držite to. Evo mi sjedimo u većini ja i Aida i još kolega, u zadnjoj minuti oni nama 
objašnjavaju neke stvari. Nećemo na taj način funkcionisati…. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, na šta je replika gospodine Bešiću. 
Vijećnik Mustafa Bešić(replika), replika je na izlaganje gospodina Mešića da mu kažem na koji 
način mi dobro svi znamo ovdje u vijeću na koji način funcioniše komisija i kako se radi. Znači, 
ovdje treba da se dostave sva imena bolan. Mi ne znamo ostala imena, na vijeću nam uvažena čita 
imena bolan. Ne znamo imena.. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro nemojte diskutovati replika je nije diskusija. 
Vijećnik Mustafa Bešić, to je to. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala hvala, Mujkanović pa Mešić.  
Vijećnik Arif Mujkanović,pošto prvi put izlazim, iskoristit ću sve priliku da pozdravim i da 
zaželim uspješan rad. Ovako prvo prije svega da raščistimo neke stvari malo se nekad 
mijenja..došlo je do zamjene pojedinih teza. Komisiju imenuje Općinsko vijeće, zadatak komisije 
je da izvrši uvid, da pogleda sve kandidate i da dadne svoj sud a vijeće donosi odluku. Znači, svaki 
prijedlog je podložan, može se donositi, na vijeću ćemo raspravljati ko što se raspravlja. Vi 
iznosite, iznijeli ste svoje te… možda je bilo malo nespretno sa strane predsjednice komisije koju 
znam, svako poznavajući Dženanu to nije bila namjera. Možda je bilo najbolje što je doktor  
Vehabović rekao da nije..da su bili bolji kandidati ali ne da se kaže da nisu dobri, nego da su bili 
bolji od boljih. Sljedeće doktoru Vehaboviću ja ću podržati vaš prijedlog samo ćete morati napisati 
ime amidže ako bude…nema veze samo nemojte molim vas da kad budete u replici, nema veze ja 
ću to podržati nije problem i vi ste podržali prošli put. Hvala lijepo. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Gospodin Mešić i Mešić je imao repliku.  
Vijećnik Mirza Mešić (replika),ja se ispričavam gospodine Vehaboviću ako sam rekao da vi ne 
podržavate udruženje, odnosilo se na ovu odluku kojom dobija nagradu odnosno zahvalnicu 
Udruženje „Fojničani“. Šta da se desi situacija da nam je prispio samo jedan prijedlog a imamo 
toliko. Vi ste maloprije…zamolio bih vas kolega Vehaboviću da izađete za govornicu da govorite. 
Vi ste maloprije rekli sami igramo, uhvatili smo se za riječ što je predsjednica rekla nisu bili dobri 
itd. Vi ste rekli sami da je trebalo možda formulisati da su izabrali najbolje i tako se vjerovatno i 
desilo, da su najbolje izabrali.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, izvolite gospodine Vehabović. 
Vijećnik Elvir Vehabović (replika), gospodine Mujkanović ime mog amidže stoji tamo na onom 
zidu, nemojte mog amidžu spominjati.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala Vehaboviću. Da li se još neko javlja za riječ. Arife 
izvolite. 
Vijećnik Arif Mujkanović( replika), odmah da…doktore izvinite ako je slušajte nije bila..vi ste 
rekli nešto spomenuli ste amidžu…rođaka, izvinite molim vas. Znajte da nije bila namjera, 
poznavajući, to mi nije bila namjera ali za rođaka konkretno a ovo sve ostalo drugo stoji. Izvinite 
još jednom molim vas. Nadam se da prihvatate izvinjenje.  
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala lijepo. Još neko ako se više niko ne javlja zatvaram…. 
Pauza od 5 minuta. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, nastavljamo s radom. Evo na osnovu ovih vođenih 
diskusija ja sam obavila razgovor i sa službenicom koja opslužuje komisiju i koja je bila zadužena 
za pregled ovog materijala vezano za dostavu materijala i sačinjavanje samog Prijedloga Odluke i 
preuzimam naravno odgovornost i u njihovo ime da zaista i do sada je bila praksa da se u 
materijalima dostave svi pristigli prijedlozi. Malo jeste frka oko Studentskog ljeta, imam 
razumjevanja  zaista na obim poslova koji se rade u ovom periodu ali svakako morali su biti svi 
prijedlozi u materijalu. Nadalje u odnosu na sve ove diskusije koje su vođene mogu zaključiti da 
smo imali niz sljedećih prijedloga. Prvi prijedlog bio je prijedlog komisije a to je da se priznanje 
dodjeli, Zahvalnica molim vas samo i vas dvije da mi pomognete ako pogriješim da se Zahavlnica 
dodjeli Udruženju građana „Fojničani“. Nakon toga predsjednik Kluba SDP-a izašao je i podržao 
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naime  takav prijedlog. Zapravo prvo je bila gospođa Bašić koja je predložila da se priznanje 
dodijeli, da se podrži prijedlog Asocijacije roditelja i nastavnika škole Novi Šeher. Nakon toga bio 
je prijedlog gospodina Abdurahmanovića jel tako…nakon toga je Bešić potvrdio prijedlog gospođe 
Bašić da ne ponavljam isti prijedlog. Zatim je….evo samo da ja izlistam sve pristigle prijedloge. 
Zatim je bio prijedlog Salatovića da se skine tačka s dnevnog reda i da se Odluka vrati na doradu i 
da se Odluka donese na narednoj sjednici Općinskog vijeća. Koji ? To bio prvi, nije bio prvi. Ono 
diskusija, Abdurahmanović je imao konkretan prijedlog izvinite…da on je bio prije vas, onda je 
Abdurahmanović predložio gospodina Mirzu Mujkanovića to je i u prijedlogu koji je pristigao na 
komisiju. Ukoliko nemate nikakvih sugestija ovakvim redoslijedom ćemo se i izjašnjavati. Dakle 
izjašnjavamo se po prijedlogu komisije a to je da se priznanje dodijeli Udruženju građana 
„Fojničani“. Ko je za donošenje takve odluke, dakle radi se o Zahvalnici. Samo malo, hajte molim 
vas nemojte diskutovati više da prebrojimo glasove, Emina molim vas.  
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić 
( SDP), Pero Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić (DF). 
 Glasalo protiv;nema. 
Uzdržanih, Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA), Mustafa Bešić (samostalni 
vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). 
Sljedeći prijedlog bio je prijedlog gospođe Bašić i Bešić. Zajednički rekla bih prijedlog ili isti da se 
ne izjašnjavamo dva puta. Ko je za ? Niste samo rekli za koje priznanje ste nominovali, za Grb 
općine Maglaj. Ko je za donošenje ovakve odluke, odnosno ko je za ? 
Glasalo za: Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA), Mustafa Bešić (samostalni 
vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). Fikret Delić (SDP). 
Glasalo protiv: nema 
Uzdržanih: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Jasmin Đuhera, Mirza Mešić, 
Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić(SDP), Pero 
Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić (DF). 
 Prijedlog nije dobio potrebnu većinu. Naredni prijedlog bio je da se, mislim nema svrhe evo sad 
da se skine s dnevnog reda. Nemamo se šta izjašnjavati kad je već izglasano dodjela priznanja. 
Posljedni prijedlog bio je prijedlog gospodina Abdurahmanovića da se dodjeli priznanje koje 
Abdurahmanoviću, koje priznanje je bilo u pitanju. Nemojte intervenisati, priznanje iz 
prijedloga…ama jesam pitala imate li čim dopuniti, niste imali s čim dopuniti. Hvala vam lijepo 
gospodine Jašiću, hvala gospodine Jašiću. Nemojte završena je diskusija već ste obrazlagali u toku 
diskusije. Nisam pitala zašto ste razlog, nego za koje priznanje a gospođica Gračić je rekla za koje 
priznanje je predložen gospodin. Ne mogu ja sve stići zapisati imam ovdje i Aidu i Eminu koje bi 
mi trebale sugerisati nešto a evo ne mogu ja baš sve da pamtim sama. Dakle ko je za dodjelu 
priznanja gospodinu Mirzi Mujkanoviću kao u prijedlogu koji je pristigao na komisiju. Ko je za ? 
Glasalo za: Aida Bašić (NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA), Mustafa Bešić (samostalni 
vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Jasmin Đuhera, Mirza 
Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić(SDP), Pero 
Mamić(HDZ BiH). 
Uzdržanih: Fikret Delić(SDP), Pero Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić (DF). 
 Znači, osim priznanja za Udruženje građana „Fojničani“ ni jedan prijedlog nije dobio  dovoljnu 
većinu i moram napomenuti da prijedlog koji je iznio gospodin Vehabović se kosi, pa bio je 
prijedlog…ok hvala onda nećemo ni ponavljati to što ste rekli. Konstatujem dakle da je vijeće 
donijelo Odluku o dodjeli javnih priznanja Udruženju građana „Fojničani“. Ja vam čestitam i 
čestitam svim dakle nominovanim, velika je stvar biti i predložen za određeno priznanje Općine 
Maglaj. 
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Z A K L J U Č A K 

 
2.1.Donosi se Odluka o dodjeli javnih priznanja Maglaj za 2022.godinu. 
 
 
AD – 3 Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Centar 
Maglaj“- sjeverni dio po zahtjevu Bajrić Ragiba 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, zapravo sada 
slijede iz urbanizma akti, Nedžad je tu, Nedžade hoćete objedinjavati išta u izlaganju? Hajte jednu 
po jednu pa onda.  
Nedžad Ćatić, pozdravljam sve prisutne tačka dnevnog reda Prijedlog Odluke o usvajanju 
djelimične izmjene Regulacionog plana „Centar Maglaj“- sjeverni dio po zahtjevu Bajrić Ragiba, 
ovdje se radi o zahtjevu za izmjenu Regulacionog plana koji je već bio dva puta na ovom 
Općinskom vijeću. Znači bio je u periodu ovaj Prijedlog izmjene Regulacionog plana bio je 16.05. 
gdje je donesena Odluka o pokretanju izmjene Regulacionog plana. Dalje je provedena procedura 
odabira izvođača radova koji je uradio prednacrt Regulacionog plana na koji su date određene 
primjedbe od nosioca pripreme izrade Regulacionog plana. Nakon čega je nosioc izmjene 
Regulacionog plana uradio Nacrt Regulacionog plana koji je bio na ovom Općinskom vijeću na 
prošloj sjednici, koji je usvojio Nacrt i dalo u dalju proceduru znači javnog uvida i javne rasprave. 
U proteklom periodu održan je, znači bio je javni uvid i održana je javna rasprava na kojoj nije bilo 
nekakvih ni učesnika ni određenih primjedbi tako da je urađen ovaj prijedlog izmjene koji se 
odnosi na izmjenu u okviru isključivo vlasništva podnosioca zahtjeva Bajrić Ragiba. Radi se znači 
o predviđenoj izgradnji određenih poslovnih objekata za namjene kojim se oni bave, namjene 
klaonice. Hoću ja dalje? 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pa što se mene tiče možete i ovu sljedeću tačku pošto je 
također djelimična izmjena.  
Nedžad Ćatić, sljedeća tačka je Prijedlog Odluke o usvajanju djelmične izmjene Regulacionog 
plana Liješnica-Plan poslovno radne zone po zahtjevu Ahmetlić Hajrudina. Ovim prijedlogom je 
isto tako i ova izmjena je bila na sjednici Općinskog vijeća, znači zahtjev o pokretanju je bio 
16.05. Nacrt izmjene Regulacionog plana je bio na prošloj sjednici čini mi se u julu kojeg je dato 
dalje na javni uvid i javnu raspravu. Javna rasprava je održana u domu u Liješnici, prisutvovao je 
određeni broj građana i predstavnici nosioca pripreme i nosioca izmjene Regulacionog plana i 
predstavnika investitora. Nije bilo primjedbi na izmjenu Regulacionog plana tako da je urađen i 
prijedlog. Sama izmjene Regulacionog plana odnosi se na izmjenu namjene razmještaja objekata, 
parcelacije građevinskih regulacionih linija tako da se u okviru vlasništva koje je…zemljišta koje 
je vlasnik Ahmetlić Hajrudin. Po dosadašnjem Regulacionom planu to je bilo predviđeno 7 
građevinskih parcela i jedna pristupna saobraćajnica, znači u okoviru toga prostora sad se određuje 
izgradnja jednog proizvodnog poslovnog objekat sa  pratećim sadržajima za proizvodnju 
namještaja, koja se sastoji od dvije spojene cijeline. Jedan proizvodni objekat dimenzija 125x60 m, 
spratnosti visoko prizemlje i poslovni objekat dimenzija 50x30 spratnosti prizemlje plus sprat. 
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  to je bila Liješnica jel tako? Imamo još jednu djelimičnu 
izmjenu Bijela Ploča. 
Nedžad Ćatić, ovdje imamo Bijelu Ploču, ovdje se radi o Prijedlogu Odluke o pristupanju 
djelimične izmjene. Znači to je početna procedura, podnosioc zahtjeva je Ćatić Husejin. On ovom 
izmjenom traži da se na zemljištu koje je u njegovom vlasništvu predvidi izgradnja izmjenom 
stambenih objekata. Po sadašnjem Regulacionom planu ovaj dio zemljišta je u okviru zone gdje je 
predviđena izgradnja škole sa pratećim sadržajima. Treba napomenuti da je ovaj Regulacioni plan 
donesen još 1990 godine kad je tad bila predviđena škola, tako da je to sad malo vjerovatno nije ni 
realno, sigurno u nekom ko zna kojem periodu unaprijed. 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja otvaram raspravu, možete diskutovati pojedinačno o 
svakoj ali molim vas da naglasite samo iznošenje stavova za koju se tačku vezujete. Edine izvolite. 
Vijećnik Edin Osmić, ja bih da vas sve pozdravim. Ovo je prva Prijedlog Odluke o usvajanju 
djelimične izmjene Regulacionog plana „Centar Maglaj“- sjeverni dio po zahtjevu Bajrić Ragiba 
 Do sada smo podržavali ovu odluku a pošto na javnoj raspravi nije bilo primjedbi od strane 
prisutnih lica i ovaj puta ćemo podržati ponuđeni prijedlog odluke uz malu opasku. U obrazloženju 
obrađivač se poziva na Općinsko vijeće Maglaj na sjednici održanoj dana 28.07.2022.godine 
razmatralo je odluku o usvajanju Nacrta djelimične izmjene Regulacionog plana Liješnica- Plan 
poslovno radne zone  Liješnica te Odlukom usvojilo predloženi Nacrt Odluke o djelimičnoj 
izmjeni Regulacionog plana Centar Maglaj –sjeverni dio i isti uputilo na provođenje postupka 
javnog uvida i javne rasprave. Molimo samo da se obrati pažnja da se ne dešavaju ovakve greške 
kod pravljenja materijala. Napomena glasat ćemo za. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da li ima još neko. Je li hoćete iznositi stavove i za naredne 
dvije ili da jednu po jednu, pojedinačno ok. Zatvaram raspravu po ovoj tački dnevnog reda, 
uvažavajući ovu sugestiju iznesenu od strane Kluba SDA o tehničkoj pogrešci u materijalu. 
Predlažem odnosno stavljam na glasanje Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene 
Regulacionog plana „Centar Maglaj“- sjeverni dio po zahtjevu Bajrić Ragiba, ko je…ima li nas 
dovoljno? Ko je za? Mislim imamo li kvorum, na to sam mislila. 
Glasalo za: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Jasmin Đuhera, Mirza Mešić, 
Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić(SDP), Pero 
Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić (DF), Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, , Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić,Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), 
Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
Glasalo protiv: nema. 
Uzdržanih: nema. 
Konstatujem da smo jednoglasno sa 18 glasova za usvojili. 
Trenutno u Sali nisu prisutni Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Mustafa Bešić (samostalni 
vijećnik), Edin Salatović,  Eldis Kusur (SDA), Pero Mamić(HDZBH). 
 

Z A K LJ U Č A K 
3.1. Donosi se Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Centar Maglaj“- 
sjeverni dio po zahtjevu Bajrić Ragiba. 
 
 
AD – 4 Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Liješnica“- 
Plan poslovno radne zone po zahtjevu Ahmetlić Hajrudina 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku, predlagač je izložio. Ja 
otvaram raspravu o Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana 
„Liješnica“- Plan poslovno radne zone po zahtjevu Ahmetlić Hajrudina. Izvolite Bejzić. 
Vijećnik Mirsad Bejzić, selamim i pozdravljam sve prisutne. Klub vijećnika SDA i do sada je 
podržavao ovu odluku ali pošto na javnoj raspravi nije bilo primjedbi i sada ćemo podržati 
ponuđeni prijedlog odluke posebno imajući u vidu da se radi o izgradnji poslovnog objekta u 
sklopu poslovno radne zone Liješnica.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Nema više prijavljenih diskutanata te ovaj 
prijedlog stavljam na glasanje. Ko je za ? 
Glasalo za: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Jasmin Đuhera, Mirza Mešić, 
Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić(SDP), Pero 
Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić (DF), Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, , Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić,Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), 
Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
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Glasalo protiv: nema. 
Uzdržanih: nema. 
Konstatujem da smo ponovo jednoglasno sa 18 glasova za usvojili i ovaj prijedlog.  
Trenutno u Sali nisu prisutni Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Mustafa Bešić (samostalni 
vijećnik), Edin Salatović,  Eldis Kusur (SDA), Pero Mamić(HDZBH). 

 
Z A K L J U Č A K 

 
4.1. Donosi se Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Liješnica“- Plan 
poslovno radne zone po zahtjevu Ahmetlić Hajrudina. 
 
AD – 5 Prijedlog Odluke o pristupanju djelimične izmjene Regulacionog plana Bijela Ploča 
po zahtjevu Ćatić Husejina 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Odluke o 
pristupanju djelimične izmjene Regulacionog plana Bijela Ploča po zahtjevu Ćatić Husejina. Evo 
otvaram raspravu. Izvolite gospodine Begić. 
Vijećnik Jasmin Begić, ja vas sve selamim i pozdravljam pošto izlazim prvi put za govornicu 
danas. Prijedlog Odluke o pristupanju djelimične izmjene Regulacionog plana Bijela Ploča po 
zahtjevu Ćatić Husejina, Klub SDA će podržati svakako ovo pristupanje djelimičnoj izmjeni 
Regulacionog plana, obzirom da stvarno vidimo da je demografska slika Bijele  Ploče i svih 
naseljenih mjesta takva da stvarno nema potrebe za izgradnjom jedne škole tako da ćemo mi to 
podržati. Podržat ćemo ovu odluku.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da li imajoš diskutanata, nema. Dakle Prijedlog Odluke o 
pristupanju…ima još Bejzić izvolite. 
Vijećnik Mirsad Bejzić, samo kratko  znači član 3. Prijedlog Odluke treba ispraviti jer je naveden 
Regulacioni plan Omerdino Polje a treba biti Regulacioni plan Bijela Ploča.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ok, opet tehnička pogreška, Nedžade pribilježite sebi. 
Dakle uvažavajući ovu sugestiju o tehničkoj..javna rasprava…da ide redovnim postupkom. Ok 
dobro. Dakle predlažem sljedeći zaključak to je da se stavlja Prijedlog Odluke o pristupanju 
djelimične izmjene Regulacionog plana Bijela Ploča po zahtjevu Ćatić Husejina na glasanje 
uvažavajući ovu sugestiju vezano za tehničku pogrešku i naravno da se vodi redovnom 
procedurom. Ko je za ? 
Glasalo za: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Jasmin Đuhera, Mirza Mešić, 
Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir Fetić(SDP), Pero 
Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić (DF), Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, , Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin Begić,Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), 
Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) 
Glasalo protiv: nema. 
Uzdržanih: nema. 
Konstatujem da smo ponovo jednoglasno sa 18 glasova za usvojili i ovaj prijedlog.  
Trenutno u Sali nisu prisutni Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Mustafa Bešić (samostalni 
vijećnik), Edin Salatović,  Eldis Kusur (SDA), Pero Mamić(HDZBH). 
 

 
Z A K L J U Č A K 

 
5.1. Donosi se Odluka o pristupanju djelimične izmjene Regulacionog plana Bijela Ploča po 
zahtjevu Ćatić Husejina. 
5.2.Postupak izmjene Regulacionog plana provodit će se po redovnoj proceduri. 
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AD – 6 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, naredna tačka je Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 
komunalnoj naknadi. Stav Komisije, izvolite prvo stav Komisije. Možda je mogao Nedžad provo 
obrazložiti.  
Vijećnik Firuz Galijašević, pozdravljam sve prisutne. Komisija za privredu je mišljenja da se 
izmjena Odluke o komunalnoj  naknadi prolongira za sljedeću sjednicu Općinskog vijeća ali da se 
ispoštuje rok za donošenje nove Odluke kako je to pismeno obaviješten Ustavni sud BiH.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Nedžade, dobro evo izvolite možete evo se očitati i o 
prijedlogu komsije ukoliko želite.  
Vijećnik Eldin Pehrat, sve vas srdačno selamim i pozdravljam. Prijedlog Odluke dakle o izmjeni 
Odluke o komunalnoj naknadi dakle, Odluka o komunalnoj naknadi se mijenja iz razloga što je 
Ustavni sud FBiH po zahtjevu premijera FBiH za ispitanje ustavnosti donio presudu broj U-34/21 
od 30.03.2022.godine kojom je utvrdio da član 11.stav 2. Odluke o komunalnoj naknadi Sl.novine 
broj 3/18 i 8/19 nije u skladu sa Ustavom FBiH. Klub vijećnika će podržati Odluku o izmjeni 
Odluke o komunalnoj naknadi ali tražimo od predlagača da obrati pažnju i izvrši kvalitetnu 
pripremu materijala kako ubuduće Općina Maglaj ne bi doživjela  ovakve neprijatnosti.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, nećete se izjasniti o stavu komisije? Dobro. Nema više 
diskutanata, molim vas onda Nedžade da vi možda samo da se osvrnite, pa i na stav komisije 
naravno. 
Nedžad Ćatić, pa mi smo imali jučer, prekučer sjednicu komisije gdje su sve tačke inače bile na 
dnevnom redu koje su vezane za službu. Ovaj vijećnik je otprilike rekao šta je to, pa ja nemam 
potrebe da se ponavljam. Mi se kao služba slažemo sa stavom komisije da bi to možda trebali još 
kvalitetnije obraditi, da vidimo ustvari šta se može uraditi obzirom da ova odluka direktno udara 
na Budžet jer su to malo veći prihodi, to se radi o prihodima elektrodistribucije, telekoma gdje je to 
par stotina hiljada maraka godišnje na Budžetu. Tako da je ustvari malo bi trebalo razraditi još 
malo, vidjeti kako to rade susjedne opštine i malo širu raspravu vezano za ovu i to ćemo prirpemiti 
za sljedeću sjednicu.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Nedžade hoćemo li time ispoštovati i ovu sudsku… 
Nedžad Ćatić, hoćemo mi smo ovaj odgovorili Ustavnom sudu da ćemo mi najkasnije nekad  u 
oktobru donijeti na sjednicu Općinskog vijeća, takav je odgovor otišao. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, znači nećemo zakasniti ako to na narednoj sjednici…dobro 
hvala vam za obrazloženje. Hoćete li možda predsjednici Klubova iznijeti stav po pitanju stava 
komisije i stav službe, evo izvolite Mešić, nema Edina ko je sada u službi predsjednika kod vas u 
SDA? Znam, znam ali nema ni Edina, nema ni Maida. 
Vijećnik Mirza Mešić, mislim da je ovdje sve jasno i od predstavnika komisije i predstavnika 
službe koji su iznijeli jasne stavove. Nema razloga mi ćemo sigurno podržati taj njihov prijedlog, 
tako da… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro. Hvala lijepo. Evo ja mogu vezano za ovaj materijal 
imali smo prvo prijedlog dakle komisije da se ovaj materijal odnosno donošenje ovih izmjena da se 
prolongira za narednu sjednicu vijeća, posebno vodeći računa naravno i o Budžetu za narednu 
godinu,što će se sigurno reflektirati na sam Budžet. Ko je za prijedlog komisije? Hoćete Emina 
prebrojati. 
Glasalo za: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić,Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir 
Fetić(SDP), Pero Mamić(HDZ BiH), Hajrudin Fermić (DF), Aida Bašić(NES),  
Glasalo protiv: nema. 
Uzdržanih: Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, , Edin Osmić, Safet Jašić, Jasmin 
Begić(SDA). 
 Dakle trenutno u Sali nisu prisutni Eldis Kusur, Edin Salatović(SDA), Mustafa Bešić(samostalni 
vijećnik), Elvir Vehabović(samostalni vijećnik).  
 



18 
 

Z A K L J U Č A K 
6.1. Da se donošenje Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi prolongira za narednu 
sjednicu Općinskog vijeća, odnosno da se ispoštuje rok za donošenje Odluke, kako je to pismeno 
obaviješten Ured za saradnju i zastupanje pred Ustavnim sudom Bosne i Hercegovine, Dopisom 
broj:02-45-1-1391/22 od 06.07.2022.godine. 
 
AD – 7 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izmjeni dosadašnjih i utvrđivanju novih naziva 
ulica u gradskom području Maglaja 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Odluke o 
izmjeni Odluke o izmjeni dosadašnjih i utvrđivanju novih naziva ulica u gradskom području 
Maglaja. O tome smo govorili na jednoj, na predhodnoj sjednici čini mi se Općinskog vijeća a 
danas imamo jednu konkretnu izmjenu. U materijalu je sve obrazloženo, otvaram raspravu. 
Izvolite gospodin Jašić. 
Vijećnik Safet Jašić,  evo ja ću iznijeti stav Kluba po ovom pitanju, odnosno po Prijedlogu 
Odluke o izmjeni Odluke o izmjeni dosadašnjih i utvrđivanju novih naziva ulica u gradskom 
području Maglaja. Prema trenutnom stanju Ulica 1. Marta se pruža od kružnog toka kod objekta 
Mega diskont do željezničke stanice. Ovom odlukom bi se ulica Ulica 1. Marta produžila od 
željezničke stanice pored stadiona do raskrsnice sa ulicom Srebreničkih žrtava rata a jedan krak bi 
vodio od željezničke stanice preko raskrsnice do one četiri zgrade ispod s lijeve strane autobuske 
stanice s novom fasadom, koje se nalaze do autobuske stanice. Postavlja se pitanje kako se do sada 
zvala ta ulica u kojoj su te zgrade pomenute. Kako se vodila adresa za te zgrade, na kojoj adresi su 
se vodile te zgrade i hoće li stanari tih zgrada imati neki problem zbog promjene adrese. Dalje 
ulica Kulina bana se produžuje i bit će od raskrsnice sa ulicom Srebreničkih žrtava rata , stare 
zgrade RTV Maglaj, odnos kuća RVI, paraplegičara do raskrsnice sa Ulicom 1. Marta. da li Centra  
za socijalni rad Maglaj pripada  Ulici Kulina bana zbog ovih problema koje sam maloprije naveo 
ili nekoj drugoj ulici. Pa eto neka nam neko to malo pojasni. Možemo se zapetljati u neku situaciju 
neželjenu.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ima li još diskutanata, nema Nedžade ako možete vi onda.  
Nedžad Ćatić, evo ovako Ulica 1. Marta faktički nekadašnja ulica Bože Spasojevića. Ona je bila 
tako tako, ona je išla znači tamo od MUP-a ovamo i ulazila je tamo između onih četiri zgrade i to 
je bila jedna ulica. Tako da je faktički sad ta Ulica 1. Marta i ti ljudi se smatraju da su u toj ulici i 
takve se adrese i drže. Nije definisano bilo samom odlukom, faktički ona nije imala ni ime u odluci 
da je da kažem to to, o tome se radi. Što se tiče ovog drugog dijela Ulica Kulina bana se ustvari ne 
produžava ona se skraćuje po odluci. Ona ostaje ista u tom dijelu od raskrsnice sa Srebničkim 
žrtvama rata do sad ove da kažem nove Ulice 1. Marta. Ona je samo bila ono oko stadiona, to je 
bilo vjerovatno dok još nije bila ni izgrađena ulica. Centar je u ulici Srebrničkih žrtava rata, a može 
biti i ova druga što ide pored vrtića. On uopšte nije u Kulina bana, tako da u tom dijelu se ništa ne 
mijenja što se tiče adresa i ulica. Jeste oni se objekti vode u Srebreničkih žrtava rata. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Gospodine Jašić jeste zadovoljni odgovorom 
službe . Evo dakle na glasanje stavljam i ovaj prijedlog odluke, ko je za ? 
Glasalo za: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić,Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir 
Fetić(SDP), Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(NES), Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis 
Abdurahmanović, , Edin Osmić, Safet Jašić, (SDA), Mustafa Bešić(samostalni vijećnik) 
Glasalo protiv: nema. 
Uzdržanih: Hajrudin Fermić (DF), Elvir Vehabović(samostalni vijećnik). 
Dakle trenutno u Sali nisu prisutni Eldis Kusur, Jasmin Begić, Edin Salatović(SDA). 
  

Z A K L J U Č A K 
7.1.Donosi se Odluka o izmjeni Odluke o izmjeni dosadašnjih i utvrđivanju novih naziva ulica u 
gradskom području Maglaja. 
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AD – 8 Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist Dubravica (Rifet) Fikreta 
iz Čoba 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku a to je Prijedlog Rješenja o 
utvrđivanju prava vlasništva u korist Dubravica (Rifet) Fikreta iz Čoba.  U materijalu sve i piše 
jasno, ne znam ima li potrebe da nam Nedžad išta ovdje izlaže. Otvaram raspravu. Prvo 
Abdurahamanović pa onda Smailović. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, ja imam samo jednu ovdje nejasnoću pa bih molio šefa službe 
da nam pojasni, dakle u Zapisniku o utvrđivanju prometne i građevinske vrijednosti nepokretnosti i 
prava od 22.08.2022.godine stoji na površini k.č.broj 478/2 iznosi 134 m2 a u rješenju stoji da je 
površina od 238 m2 pa samo da li je greška ili je u međuvremenu ovaj Dubravica tražio proširenje. 
O čemu se samo radi u tom pitanju ili je samo greška u štampanju. Koja je tačno kvadratura u 
pitanju. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, po rješenju hvala. Izvolite Smailović. 
Vijećnik Almin Smailović, ja bih pozdravio sve prisutne. Obzirom da dolazim iz MZ Čobe, 
predmet je dakle otkupa zemljišta Čobe, osoba je iz Čoba. Drago mi je da je krenulo sa otkupom 
zemljišta u naselju Vinogradić  jer gore je kod nas sve to bila uzdurpacija zadnjih 30 i nešto godina 
ljudi imaju neriješena imovinsko pravna stanja. Znači jedino što bih dao prijedlog da komisija je 
dala cijenu 6 maraka da se spusti na 4 marke uz obrazloženje obzirom da je to zemljište koje je 
bilo obraslo u šikaru i nije bilo nikakve vrijednosti što se tiče zemljišta. Ljudi su prehodnih 30 i 
više godina uložili svog truda i rada u to zemljište i ono sad izgleda kako izgleda. Jedini prijedlog 
je da znači sa prijedloga komisije sa 6 maraka da se spusti na 4 marke po m2. Obzirom da će biti 
puno slučajeva otkupa ovog dijela zemljišta pa ljudi imaju i više od 1000 i 1500 kvadrata to  im je 
teško ispoštovati. Znamo svi kakva je trenutna situacija u zemlji itd, tako da ja bih dao prijedlog da 
sa 6 maraka da bude 4 marke po m2 u tom dijelu Vinogradića. Mislim da se vodi njiva 7 klase. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Nedžade ne kosi se ni s čim ovakav prijedlog se ne kosi ni 
sa čim je li Nedžade? Pa dobro kažete nam svoje mišljenje kao služba, 7 klasa to je baš….dakle 
evo Nedžad ide pa. 
Nedžad Ćatić,što se tiče ovaj klase zemljišta sad faktički je to većinom sad građevinsko zemljište, 
obzirom da je to izgrađeno. U tome i jeste stvar što se to rješava zato što su tu ljudi izgradili tu 
objekte ili dijelom objekte na svom dijelom na državnom tako da to je u skladu sa članom 41. 
Zakona o građevinskom zemljištu može i rješavati. Mi smo imali cijenu, ovo su stari zahtjevi 
odnosno predmeti koje smo mi rješavali i prije ali čekalo se da se riješi vjerovatno onaj da se za 
k.o Čobe ovaj donese i zemljišna knjiga koja sada postoji, tada nije bilo ni zemljišne knjige pa smo 
imali prije jedno 5-6 godina isto tako jedan gdje smo tražili u sklopu ovih predmeta bilo je 5 
maraka a sad je 6. Mislim to Općinsko vijeće može što se tiče površine može tada kad dođe do tih 
površina bit će vjerovatno nekih situacija pošto mi imamo 7-8 sigurno još predmeta. Možda će 
negdje biti i 1000 kvadrata, možda u toj situaciji drugačije razmišljati. Nije isto 50 kvadrata i 1000 
kvadrata. Mislim da je cijena je opet poprilično realna al opet to je do Općinskog vijeća. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, mislite i na Budžet ljudi. Evo a to zadnja prometovana to 
nema veze ništa. Almine izvolite. 
Vijećnik Almin Smailović, mislim da ovaj su ljudi kao što sam već rekao unijeli tu dodanu 
vrijednost u zemljište. Tako zemljište je možda na Ozrenu kako se otkupljuje možda marka marka 
i po. Znači ljudi su uložili trud od 30 i nešto godina i sad im naplaćivati to kao neko građevinsko 
zemljište mislim nema smisla. Bez obzira o kome se radi koliko ima kvadrata, to je jedini 
argument onaj obzirom da je zemljište nije niko od onih koji sada hoće iz komisije ili bilo ko koji 
hoće to da naplate. Znači nije niko uticao da se izmijeni taj dio zemljišta u građevinsko. Znači to 
su stanovnici a ako ćemo vršiti poređenje i to je odete na Ozren prošetate po Ozrenu pa vidite kako 
je izgledalo to zemljište dok ga ljudi nisu preuzeli u svoje tako da kažem korištenje. Samo da ovaj 
prenesu ga u vlasništvo 30 i više godina je problem što se tiče tog zemljišta a 10 i više godina se 
ljudima obeća da će se krenuti u taj proces. Pa da krenemo i da im damo neku manju cijenu jer 



20 
 

imat ćemo iz tih razloga i više zahtjeva za otkup zemljišta a ne ovako. Znači, ljudi se nisu javljali 
kad su imali cijenu 5 maraka teško su se odlučivali da otkupe. Sad im dižemo 6 ja mislim da je 
realna cijena i 4 marke možda će nekom i to biti previsoko. Eto iz tih razloga.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Almine. Evo dakle imali smo konretan prijedlog 
vezan za ovu tačku dnevnog reda a tiče se dakle same cijene metra kvadratnog ove površine. U 
prijedlogu komisije stoji 6 maraka a prijedlog vijećnika Smailovića je da se ta cijena spusti na 4 
marke po m2 uz ovo obrazloženje koje i stoji za otkup. Pa se moramo o tome dakle…pauza 
Mješovitog kluba. Ako vam treba još vremena za pauzu recite napravit ćemo još malo dužu pauzu 
u suprotnom. Nastavljamo s radom, dakle nakon ove kratke pauze evo ne znam da li će Mješoviti 
klub iznijeti svoj stav ili će se izjasniti prilikom glasanja. Dakle imali smo prijedlog od vijećnika 
Smailovića da se cijena po m2 ove površine spusti na 4 marke. Ko je za prijedlog ? 
Glasalo za: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić,Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir 
Fetić(SDP), Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(NES), Mustafa Bešić(samostalni vijećnik) 
Glasalo protiv: nema. 
Uzdržanih: Hajrudin Fermić (DF), Elvir Vehabović(samostalni vijećnik), ), Eldin Pehrat, Mirsad 
Bejzić, Adis Abdurahmanović, , Edin Osmić, Safet Jašić, (SDA),  
Dakle trenutno u Sali nisu prisutni Eldis Kusur, Jasmin Begić, Edin Salatović(SDA).  
Naravno moramo usvojiti i ovu odluku, dakle stavljam Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava 
vlasništva u korist Dubravica (Rifet) Fikreta iz Čoba. 
Glasalo za: Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić,Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić, Samir 
Fetić(SDP), Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić(NES), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik) 
Glasalo protiv: nema. 
Uzdržanih: Hajrudin Fermić (DF), Elvir Vehabović(samostalni vijećnik), ), Eldin Pehrat, Mirsad 
Bejzić, Adis Abdurahmanović, , Edin Osmić, Safet Jašić, (SDA),  
Dakle trenutno u Sali nisu prisutni Eldis Kusur, Jasmin Begić, Edin Salatović(SDA).  

 
Z A K L J U Č A K 

 
7.1 Cijena naknade za zemljište na kojem se utvrđuje pravo vlasništva iznosi4,0 KM po 1 m2; 
7.2.Donosi se Rješenje o utvrđivanju prava vlasništva u korist Dubravica (Rifet) Fikreta iz Čoba. 
 
 
AD – 9 a) Informacija o gazdovanju šumama na području općine Maglaj u 2020. i 
2021.godini; 

b)Informacija o gospodarenju šumama na području Zeničko-dobojskog kantona u 
2021.godini 

   i planovi gospodarenja za 2022.godinu; 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku, tačka 9 a) Informacija o 
gazdovanju šumama na području općine Maglaj u 2020. i 2021.godini; 

b)Informacija o gospodarenju šumama na području Zeničko-dobojskog kantona u 
2021.godini i planovi gospodarenja za 2022. godinu. Otvaram raspravu a mnogo šta bi se moglo 
reći al čini mi se da smo svi baš umorni. Zatvaram raspravu ako ste imali dovoljno vremena da 
razmislite o javljanju i ovu informaciju mogu konstatovati i pod a i pod b primamo k znanju. 
 
 

Z A K L J U Č A K 
9.1. Prima se k znanju Informacija o gazdovanju šumama na području općine Maglaj u 2020. i 
2021.godini; 
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9.2. Prima se k znanju Informacija o gospodarenju šumama na području Zeničko-dobojskog 
kantona u 2021.godini i planovi gospodarenja za 2022.godinu. 
 
AD – 10 Informacija o stanju obrta, malog i srednjeg poduzetništva na općini Maglaj 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na tačku 10 Informacija o stanju obrta, malog i 
srednjeg poduzetništva na općini Maglaj, gospodin Ferhat je tu ako imate nekih pitanja. Opsežna je 
informacija dostavljena vijeću. Otvaram raspravu, zatvaram raspravu po ovoj tački dnevnog reda i 
konstatujem da informaciju primamo k znanju. 
 

Z A K L J U Č A K 
10.1. Prima se k znanju Informacija o stanju obrta, malog i srednjeg poduzetništva na općini 
Maglaj. 
 
AD – 11 Informacija o poticajima u poljoprivrednoj proizvodnji na području općine Maglaj 
u 2022.godini 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, tačka 11 Informacija o poticajima u poljoprivrednoj 
proizvodnji na području općine Maglaj u 2022.godini. opet kažem predstavnik službe je tu. 
Otvaram raspravu, izvolite gospodine Šehić. 
Vijećnik Senad Šehić, još jednom sve vas pozdravljam. Iz materijala je poprilično sve jasno ovaj 
ali imam samo jedno pitanje za predstavnika službe ako može mi samo odgovoriti. Dakle tamo je 
navedeno da će preostala ona tri javna poziva biti uskoro je li raspisana. Pa me samo zanima 
možete li odgovoriti otprilike okvirno iz iskustva ranijih godina u kojem je to periodu, pogotovo 
zanima me zbog ove nove kategorije koje smo uveli, proizvodnja gljiva. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, samo malo da vidimo ima li još pitanja,nema više 
diskutanata, izvolite Ferhate ako možete, gospodin Bradarić samo da odgovori na ovo pitanje.  
Ferhat Bradarić, prvo da vas sve pozdravim znači Općina Maglaj provodeći plan i program 
raspodjele sredstava sa pozicije znači subvencioniranje poljoprivredne proizvodnje. Raspisalo je 
javni poziv za sve one kulture i proizvodnje koje su se desile ili se dešavaju trenutno. Obzirom da 
je otkup jagodičastog voća znači maline u toku otkupljivači ne mogu da ispostave znači konačne 
liste otkupljenih sredstava i mi ne možemo tako na osnovu toga i podijeliti sredstva za te naše 
poljoprivredne  proizvođače. Ista situacija  u proizvodnji kukurza obzirom da je ta kultura još u 
fazi onaj sazrijevanja. Otprilike to 10-ti mjesec kad će to biti realizovano, tako da do kraja tekuće 
godine da će svi javni pozivi bit završeni. Ista također situacija za proizvodnju gljiva obzirom da se 
radi…idu zajedno otprilike sad u 10-tom mjesecu javni poziv. Obzirom da je ta proizvodnja 
uglavnom zimska i oni to nabavljaju one komposte i bit će to… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam gospodine Bradariću. Evo zaključujem raspravu 
i konstatujem da smo informaciju primili k znanju.  
 

Z A K L J U Č A K 
 

11.1. Prima se k znanju Informacija o poticajima u poljoprivrednoj proizvodnji na području općine 
Maglaj u 2022.godini. 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na vijećnička pitanja i inicijative. Da li ima 
pitanja, izvolite gospodine Bradarić, pa Fermić, pa Elvir, pa nema više niko, pa Mujkanović. 
Vijećnik Mirza Bradarić, evo na kraju sjednice i ja ću vas sve srdačno pozdraviti. Ja imam jednu 
vijećničku inicijativu građana općine Maglaj to jeste konkretno građana sa područja MZ Maglaj 
Grad, Starog grada i Omerdinog Polja, MZ Jablanica, MZ Bijela Ploča, Gornji Ulišnjak, Straište i 
Krsno Polje i Bakotić. Ja moram reći da ova inicijativa u ime ovih građana. Pardon koji su 
potpisali ovu inicijativu a ima preko 350 potpisa jučer proslijeđena i protokolisana na službu 



22 
 

Općinskog načelnika i Općinskog vijeća, Službu za borčako invalidsku zaštitu, opću upravu i 
društvene djelatnosti i Službu Civilne zaštite, Policijskoj stanici Maglaj i Lovačkom društvu  
„Soko“ Maglaj. Građani su zamolili da se inicijativa podnese na Općinskom vijeću kao prvi korak 
da onda služba tu istu inicijativu proslijedi prema krovnom lovačkom društvu a tiče se sljedeće 
problematike, inicijativa glasi : Tražimo da se hitno razmotri rješavanje ogromnog problema 
nastalog svakodnevnim i sve većim štetnim djelovanjem krda divljih svinja na kućnim dobrima i 
poljoprivrednim površinama stanovnika starog dijela grada Maglaja, Gornja Mahala, uz korito 
potoka Čila i mezarima na Orsopovcu i Orašlju, Omerdinog polja tj. na zemljištu voćnjaka, MZ 
Ulišnjaka, MZ Starište, MZ Krsno polje Bakotić, MZ Bijela Ploča tj. u maglajskim poljima i MZ 
Jablanica. Problem se javlja svake godine, od početka mjeseca juna i traje do kraja jeseni, a 
posebno je veliki ove godine, kada se krda divljih svinja koje čine štetu i predstavlja i fizičku, 
životnu opasnost za ljude koji žive u tom području, brojčano povećala pa se oni u ovim reonima 
pojavljuju u krdima koja broje i preko 20 (dvadeset) jedinki. Građani su primorani da improvizuju, 
postavljajući priručni materijal, praveći razna „strašila“, koristeći petarde, pa čak i paleći vatre, 
koje su stalna opasnost radi visokih temperatura i mogućih požara, organizujući fizičke „straže“, 
ostajući budni tokom noći da zaštite svoja imanja, a time smanju svoje radne sposobnosti narednog 
dana. Time se djelimično kontroliše nastanak štete, ali se time ne sprečava  stalni porast ovih 
divljih, opasnih štetočina. U skladu sa Vašim ovlaštenjima molimo Vas da što hitnije pristupite 
rješavanju ovog problema koji svakog dana ostavlja sve veće posljedice kako na materijalna i 
poljoprivredna dobra, tako i na psihička stanja stanovnika navedenih mjesnih zajednica. Problem 
je jako veliki tako da je molba svih ovih potpisnika kojih ima preko 350 da Općinsko vijeće što 
prije reaguje i da proslijedi prema krovnom lovačkom društvu molbu, zahtjev za pokušaj 
rješavanja. Svi smo mi svjesni da policija ne znam kolike su ingerencije policije. Znamo da 
lovačko društvo može raditi ali ne može ništa raditi bez dozvole svog krovnog društva. Tako da ja 
ću zamoliti predsjedavajuća da ako je moguće da se što ranije uputi inicijativa ova prema krovnom 
društvu. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, evo maloprije u jednoj od pauza čujem od kolege Mamića da su se 
pojavili i medvjedi na području općine Maglaj da ulaze u naseljena mjesta i da već ima prijava 
prema Civilnoj zaštiti. Dakle problem je velik ne samo sa divljim svinjama i psima lutalicama 
nego evo i medvjeda bit će sigurno i vukova. Ja vrlo kratko samo jedna inicijativa i jedno pitanje. 
Inicijativa je upućena prema Općinskom načelniku a odnosi se na odnosi se na molbu da se 
pomogne Udruženju građana oboljelih od dijabetesa da se riješi pitanje njihovog smještaja 
odnosno korištenja prostora za aktivan rad udruženja. Da ne obrazlažem, mislim da svi znamo 
koliko je važno da to udruženje radi kako zbog samih članova, tako i zbog one edukacije i 
prevencije prema ostalim stanovnicima. Njihove međusobne komunikacije, beneficijama koje im 
donosi to udruženje prilikom liječenja u toj opakoj bolesti, koja je masovna. Mislim da se zaista 
trebaju što prije osigurati minimalni uslovi za njihov rad. Oni su se evo također se obratili meni da 
im evo ovim putem pomogne se. Do sad su bili u ovim prostorijama koje je vlasništvo RVI općine 
Maglaj. Međutim oni uslovi, ona prostorija je bukvalno u ruševnom stanju i oni traže prostor da 
ponovo se aktiviraju a nakon smrti profesora Asima Musaefendića. Važno je zaista da to udruženje 
funkcioniše.  Jedno je pitanje također upućeno prema Općinskom načelniku da li je u proceduri 
postupak popune članova  Zdravstvenog savjeta općine Maglaj obzirom da znamo da je mandat, 
četverogodišnji mandat u predhodnom sazivu istekao tamo negdje u aprilu mjesecu a da je 
postojanje i rad Zdravstvenog savjeta zakonska obaveza. Obzirom da u posljedenje vrijeme a svi 
smo zaista svjedoci i po društvenim mrežama u neposrednim razgovorima sa ljudima, pacijentima 
onim posjetiocima Doma zdravlja, naravno i one sjednice Općinskog vijeća koju smo imali kad 
smo raspravljali o radu Doma zdravlja smatram da ipak Zdravstevni savjet ima svoje mjesto i 
ulogu u prevenciji, u predlaganju, u savjetovanju u ostvarivanju veze između pacijenata i 
zdravstvenih radnika na općini Maglaj. Naravno ono što je najbitnije, u zaštiti prava pacijenata, 
koji se pojavljuju u zdravstvenim ustanovama. Dakle ne samo u Domu zdravlja, nego i u privatnim 




